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Geachte raadsleden 

 

Ik zag een artikel over besluitvorming rondom windturbines in uw gemeente 

Ik las dat er onzekerheid bestaat over het feit of windturbines al dan niet schadelijk zijn voor de volksgezondheid 

Het RIVM geeft aan dat ze onschadelijk zijn. Dit is echter maar zeer de vraag 

Het staat vast dat ze LFG produceren (hoe groter de turbines hoe meer LFG). Het onderzoek naar LFG en het 

effect op de gezondheid staat ter discussie omdat het eigenlijk slecht uitkomt als dit erkent zou worden… (denk 

aan gezondheidsclaims bij bedrijven, enzovoort) 

Ik voeg een review bij voor de raadsleden geschreven door een professor die 30 jaar onderzoek heeft gedaan 

naar de effecten van LFG op de gezondheid. De review is een review van het LFG gedeelte van het RIVM 

rapport uit 2013 waarin literatuurstudie (!) is gedaan naar schadelijke effecten voor de gezondheid van 

Industriële Windturbines 

In ons gebied oordeelt de Raad van State dat het allemaal oké is met de gezondheid, zij vinden nader onderzoek 

niet nodig 

Wij zijn als burgers echter zeer ongerust over de mogelijke gevolgen, met name voor de zwakkeren in onze 

samenleving. Deze ongerustheid is onderbouwd door de review. 

 

Ik wens u allen veel wijsheid in uw beslissing over al dan geen plaatsing van windturbines in de nabijheid van 

bewoners 

 

Met vriendelijke groet 

 

J. Holtkamp 

 

 

 


